

Alexandria International Container Terminal Company (AICT) will be acknowledged as a leader in its ability to consistently deliver outstanding quality of services to our customers while protecting people, ensuring operational safety and minimizing the impact on the environment.

AICT is committed to:

- 1- Protecting the environment, the health and safety of our employees, and the community in which we conduct our business.
- 2- Compliance with environmental active monitoring studies, preventing point sources of pollutions, including control The global warming phenomena and effect on climate change.
- 3-Complying with relevant environmental legislations and regulations national environmental law 4/1994 and amended Keeping up with global environmental standards.
- 4-Training our employees and encourage them to conduct their activities in an environmentally responsible and sustainable manner.
- 5- Conservation of Natural resources to conserving water, preventing pollution to land, water and air, and protecting and restoring biodiversity.
- 6-Raise awareness of environmental issues and promote environmentally sustainable practices, by publish regular performance environmental performance with internal and external stakeholders.
- 7-Providing a sustainable waste management system to pledge a safe disposal of Hazardous waste and deal with IMO Dangerous Goods according to IMDG code.
- 8-Develop and maintain an integrated management system To comply with ISO 9001, ISO 14001, ISO 45001 Standards and ISM Code and integrate into the business strategies and processes.

ان بشركة اسكندرية لمحطات الحاويات الدولية رائدة في قدرتها (AICT) على تقديم جودة خدمات متميزة لعملائنا باستمرار مع حماية الافراد ، وضمان سلامة التشغيل وتقليل التأثير على البيئة.

تلتزم AICT بما يلي:

- 1- حماية البيئة وصحة وسلامة موظفينا والمجتمع الذي نمارس فيه أعمالنا.
- 2-الالتزام بدراسات المراقبة البيئية النشطة ومنع مصادر التلوث بما في ذلك السيطرة على ظاهرة الاحتباس الحراري وتأثيرها على تغير المناخ.
- 3-الالتزام بالتشريعات واللوائح البيئية ذات الصلة قانون البيئة الوطني رقم 1994/4 وتعديلاته مواكبة المعايير البيئية العالمية.
- 4-تدريب موظفينا وتشجيعهم على ممارسة أنشطتهم بطريقة مسؤولة بيئياً ومستدامة.
- 5-الحفاظ على الموارد الطبيعية للحفاظ على المياه، ومنع تلوث الأرض والمياه والهواء، وحماية واستعادة التنوع البيولوجي.
- 6-رفع مستوى الوعي بالقضايا البيئية وتعزيز الممارسات المستدامة بيئياً، من خلال نشر تقارير الأداء البيئي بشكل دوري مع صناع القرار المحليين و على المستوى الدولي.
- 7-توفير نظام مستدام لإدارة النفايات لضمان التخلص الآمن من النفايات الخطرة والتعامل مع البضائع الخطرة للمنظمة البحرية الدولية (IMO) وفق كود IMDG
- 8-تطوير وصيانة نظام الإدارة المتكامل لتتوافق مع معايير ISO 9001 و ISO 14001 و ISO 45001 ورمز ISM ويتم دمجها في استراتيجيات وعمليات العمل.

CEO: Mr. Kaho Wong

Date: 01/11/2023

Signature:

